
Zápisnica zo zasadnutia Dozornej rady Správy cestovného ruchu Senec s. r .o. 

 

Dátum konania: 2. 10. 2023 

 

Miesto konania: v zasadačke na MsÚ Senec 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie LTS 2023 

3. Rôzne 

 

1. Otvorenie 

 Zasadnutie otvorila Ing. Janette Matúšová, predsedníčka DR Správy cestovného ruchu 

Senec s. r. o., ktorá privítala členov DR a prizvaných hostí. Za ďalšieho overovateľa zápisnice 

určila Ing. Jána Pullmana.  

 

2. Vyhodnotenie LTS 2023 

 Na letnú sezónu sme pripravili viacero noviniek. Obnovili sme vstupné portály juh 

a východ (cca 25 000 € OOCR Región Senec), v celom areáli sme osadili koše na triedený 

odpad, zakúpené koncom minulého roka (1 247 €), osadili nové smerové tabule (cca  10 000 € 

KOCR Bratislava Region), opravili strechy a fasády hygienických budov na južnej strane 

v karavanovom kempe (4 679 €), zakúpili nové vozidlo na zber odpadu v areáli (28 516 €), 

z dotácie od BSK sme zakúpili kontajnerové toalety na 5. pláž (22 080 €). V rámci hudobných 

piatkov sme usporiadali 3 hudobné koncerty vo vodnom amfiteátri (11 650 €). 

 Kvalita vody sa kontrolovala v dvojtýždenných intervaloch počas celej sezóny. 

Podrobné výsledky boli uverejňované na našej stránke a na všetkých vstupoch do areálu.  

 Vstupné sme vyberali 47 dní, od 23. 6. do 28. 8. 

 Ing. Matúšová – opýtala sa na plán predaja permanentiek na budúci rok.  

 Bc. Šmihel – vysvetlil svoju predstavu. Zjednotí miestne a turistické permanentky. 

Cena bude rovnaká 20 €. V predpredaji bude cena výhodnejšia 10 € alebo 15 €. Detské 

permanentky budú mať rovnakú cenu. Ing. Matúšová navrhla cenu pri predpredaji 15 €, s čím 

súhlasila celá DR. 

 Ing. Kvál – súhlasil s cenou 20 € a cenou 15 € v predpredaji.  

 Dozorná rada súhlasí so zjednotením ceny miestnych a turistických 

permanentiek za cenu 20 € s tým, že cena v predpredaji do 31. 5. bude 15 €.  

 Ing. Matúšová – zaujímala sa o turnikety. 

 Ing. Kvál – vysvetlil, že problém nie je v cene turniketov. Problém je v technickom 

zabezpečení (rôznorodosť Slnečných jazier), čo treba vyriešiť ako prvé. Parkoviská treba 

oddeliť od areálu. Navrhuje zvolať stretnutie aj s p. Petrenkom, od ktorého už Správa 

cestovného ruchu má prenajatý parkovací systém na severe Slnečných jazier.  

Navrhol zrušiť bránu na východnej pláži od Rece. Vstup by bol voľný. Výber vstupného by sa 

presunul až na 5. pláž.  

Areál potrebuje ďalšie investície na vytváranie príjmu aj mimo sezóny. Bc. Šmihel má zistiť  

úverové možnosti SCR. Je možnosť v miestach kancelárie SCR na juhu a bývalej chaty MsÚ 

postaviť nové apartmány s celoročnou prevádzkou.  

 Ing. Matúšová – si vyžiadala stav pohľadávok a záväzkov k 15. 9. 2023. 

Pohľadávky: 9 998 € krátkodobé pohľadávky (z toho po termíne splatnosti: 1 000 € Holdem 

Stav s.r.o., 400 € JAPE GROUP, 518,47 € executives s.r.o.) 



záväzky: 31 375 € krátkodobé záväzky (21 715 € daň za ubytovanie platenú MsÚ kvartálne),  

62 316 € dlhodobé záväzky (53 557 € leasingové splátky vozidiel FUSO CANTER 

a PIAGGIO). 

 Ing. Pullman – upozornil na pokles návštevníkov, resp. prenocovaní.  

 Bc. Šmihel – vysvetlil, že v karavanovom kempe to nastalo sčasti presunom 

parkovania do karavanového kempu, nakoľko v mieste parkoviska prebieha stavba 

parkovacieho domu. Zároveň treba poskytovať zo strany SCR lepšie služby. Už tento rok 

budú poskytnuté celoročné karavanové státia, kde si sami návštevníci obslúžia pripojenie na 

vodu a elektrinu. Poukázal na potrebu vytvorenia spoločného Turistického informačného 

centra, na ktorom by sa podieľali MsÚ, SCR, Región Senec a múzeum.  

 Ing. Pullman – zaujímal sa o poskytnuté služby SBS. 

 Bc. Šmihel – vysvetlil, že spolupráca bola na lepšej úrovni ako po minulé roky. Ľudia 

sú často nezodpovední a nedávajú si pozor na veci. Budúci rok budú nové kamery na 

vstupných bránach. Tento rok sa sezóna skončila úspešne. Nebol žiadny utopený. Pre 

záchrannú vodnú službu sa zakúpili nové vysielačky (6 ks) v celkovej hodnote 1 422 € bez 

DPH. 

 P. Duray – sa opýtal na spotrebu plynu a elektriny.  

 Bc. Šmihel – SCR vykuruje plynom časť bungalovov a zohrieva vodu v sociálnych 

zariadeniach počas leta. Ceny sa zvýšili ale je možnosť dotácie od Ministerstva hospodárstva 

na plyn aj elektriku, čo SCR využila. 

 

3. Rôzne 

 P. Duray – poukázal na potrebu zvýraznenia dopravného označenia na severnej strane 

SJ. Opýtal sa, čo spôsobuje vytvorenie peny na vode a ako je to s vstupom psov na SJ. 

 Bc. Šmihel – vysvetlil, že tá pena sú organické látky, ktoré keď fúka vietor, tak sa 

sústreďujú na brehoch jazera. Počas LTS je zakázané vodiť a voľne vypúšťať psov na pláže 

a do vody v areáli SJ. 

  Ing. Kvál – upozornil, že treba vyriešiť voľný vchod na severnej strane na panelovej 

ceste.  

 P. Szabo – zaujímal sa o riešenie problému s kačicami na vodnej ploche.  

 Bc. Šmihel – zatiaľ prebieha kosenie rákosia na plážach, aby sa zabránilo hniezdeniu 

týchto kačíc. SCR zároveň rokuje s firmou, ktorá zabezpečuje odchyt kačíc. V roku 2020 sa to 

riešilo pomocou sokolov.  

 Ing. Matúšová – sa spýtala na problém s úhynom rýb. 

 Bc. Šmihel – počas celej LTS to riešil Rybársky zväz.  

  

 
Uznesenie č. 2/2023  

I. Dozorná rada prerokovala Vyhodnotenie LTS 2023 

 

II. Dozorná rada berie na vedomie Vyhodnotenie LTS 2023 

 

III. Dozorná rada odporúča Valnému zhromaždeniu zobrať na vedomie Vyhodnotenie LTS    

2023 

 

 Za:   4 

 Proti:   0 

 Zdržal sa:   0 

 Neprítomný:   1 (Bittner) 

 



 Ing. Matúšová sa poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí DR a ukončila jej 

rokovanie.  

 

Zapísala: Dana Škablová 

 

Overovatelia:  Ing. Janette Matúšová   …...................................... 

 

Ing. Ján Pullman     …...................................... 


